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Mødedato: 19. januar 2023 Tidspunkt: 19.00- 21.30  

Mødested: konferencerummet 
 

Forplejning:  

KH, JH, HF 

 

Afbud: Janni, Philip 
O: Punkter til orientering. 

D: Punkter til drøftelse/debat. 

B: Beslutningspunkt.      

G: Punkt til godkendelse. 

 

0.  Valg af ordstyrer. 

 

Karina 

 

1.  

 

Godkendelse af referat (G) 

Referat medsendes dagsordenen før mødet. 

 

Godkendt med rettelse i forhold til pkt. om artikel.  

 

2.  

 

Elevrådet (O og D)  

Elevrådets formand og næstformand orienterer om elevrådets arbejde.  

 

Elevrådet har snakket om fællesskabet mellem alle årgange.  

Der har været snak om venskabsklasser, som desværre ikke er blevet til noget endnu.  

Der arbejdes på, om der kan etableres en bod – et lille udvalg er nedsat.  

Der blev talt om Danmarksindsamlingen – eleverne kan gå penge ind.  

Der skal være mere styr på sortering af skrald – der er tænkt i et skralde-udvalg, som skal 

til Vejle – de skal arbejde sammen med skolens green team.  

Gardiner foran branddøre er ønsket, da der kommer meget lys ind, som gør det svært at se 

skærmen.  

Der er talt om at etablere hyggekroge rundt på skolen.  

 

3.   

 

Orientering fra formand og skoleleder. (O) 

- Juleafslutning 

Der har været juleafslutning dette skoleår efter flere års aflysning grundet covid-

19. Der var tre afslutninger i kirken, hvor præsten fik fortalt den samme historie 

på forskelligt niveau for alle børn. Det var en god oplevelse for alle.  

 

- Indskrevne elever til 2023-2024 

Der er pt. indskrevet elever til at oprette to børnehaveklasser.  

 

- Prøve-prøver 

Det er en hård uge for eleverne, med flere prøver på nogle af dagene. 

Prøve-prøver har i år været afholdt i gymnastiksalen. 

Det har givet en anden fornemmelse af seriøsitet.  

Det er generelt foregået godt – der er enkelte justeringer, som vil blive lavet inden 

sommerens prøver.  

 

             9. klassernes pause-ordning 

             9. klassernes tilladelse til at forlade skolen er sat i bero i en periode frem til              

             udgangen af februar. 
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4.  

 

Meddelelsesbog – til alle elever – drøftelse af udkast til princip. (G) 

Som en del af den politiske aftale fra Folketinget, ”Aftale om fremtidige evaluerings- og 

bedømmelsessystem i folkeskolen”, skal alle skoler i Danmark indkøre en meddelelsesbog 

for alle elever hen over dette skoleår.  

 

Det tilrettede princip godkendes på mødet og lægges herefter på skolens hjemmeside. 

 

HF gennemgik udkastet til princippet.  

Godkendt. 

 

5.  Den gode historie om Ødsted Skole (O og D) 

Skolebestyrelsen sætter fokus på, hvordan der kan arbejdes med gode historier om skolen. 

Få historierne ud i lokalsamfundet – hvilke veje skal vi gå med det? 

 

Vigtigt, at de gode historier kommer ud i lokalsamfundet. De dårlige historier kan hurtigt 

få for meget plads i samtalerne i lokalsamfundet.  

Kan der laves et samarbejde med Jerlev-Ødsted lokalråd? 

Der er lagt meget op til i den kommende børnehaveklasse til at gå til børnenes lærere eller 

skolens ledelse, hvis der er noget, som undrer frustrerer – den gode skole skabes i 

samarbejde mellem personale på skolen, forældre og børn.  

Stadig vigtigt, at de gode historier fra skolens hverdag kommer ud på eks. Facebook. Evt. 

kommentere på opslag – en positiv start på en tråd påvirker ofte resten af tråden.  

Det kan dog være problematisk med kommentarer på Facebook – pt. er det ikke muligt at 

kommentere på Facebook. Men måske flere opslag også fra de store elever – når der f.eks. 

har været elevrådsmåde, venskabsklasser o.l. 

Hverdagsbilleder kan noget andet end ”det særlige”.  

Kan der evt. laves en film med elever, der fortæller om skolen? Den kunne fx præsenteres 

for nye forældre på intromødet, på hjemmesiden eller andet. 

Kan ”Egtvedposten” evt. være en mulighed? 

Det kan noget, hvis elever fra de store klasser viser rundt på skolen, når der eks. skal 

starte nye 0. klasser.  

 

 

6.  Bestyrelsens mødekalender. (O, D og G) 

Der er foretaget en opdatering af mødekalenderen efter drøftelse på sidste møde om 

interessante og vigtige punkter til kommende dagsordener fra kursus for nye 

skolebestyrelser. Punkterne gennemgås, justeres evt. og godkendes til videre planlægning.  

 

Oplægget til mødekalenderen er medsendt dagsordenen. 

 

Mødekalender gennemgås og tilrettes.  

 

 

7.  Kvalitetshandleplan for Ødsted Skole. (O og D) 

Med den politiske Aftale om det fremtidige evaluerings-og bedømmelsessystem i 

folkeskolen skal der fremover udarbejdes en handleplan for kvalitet på alle skoler.  

På mødet præsenteres forventningerne til denne og ledelsens procesplan for arbejdet 

fremlægges.  

Bestyrelsens rolle i samarbejdet omkring kvalitetshandleplanen drøftes desuden. 

 

HF præsenterer procesplan for kvalitetshandleplan.  



 

   

Skolebestyrelsesmøde 

 

 
8.  Evt. 

 

Spørgsmål til hvordan klasselokalerne i grøn afdeling skal fordeles mellem klasserne i det 

kommende skoleår. Der kommer en udmelding, når der er klarhed over det.  

 

Kan afdelingerne ”farves” så det passer til deres navne.  

 

Opfordring til, at beskeder til hjemmene også kan skrives med et glimt i øjet – det kan 

måske få de ”svære samtaler” hjemme til at gå lettere.  

 

9.  Punkter til næste møde: 

 

 

10.  Lukket møde.  

 

 


